
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 13/15 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 21. 10. 2015 ob 15.00, ki je potekala v E-salonu na 
Reaktorskem centru na Brinju. 
  
  
Prisotni: K. Ernestl, A. Fekonja, I. Falnoga,  Z. Jernejc, R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, C. Filipič, 
M. Gams, M. Koželj, G. Kramberger, T. Martun, T. Ručigaj, G. Tavčar. 
  
Seje sta se udeležila tudi sindikalna zaupnika, nečlana IO SVIZ/IJS, B. Črnič in B. Žefran.  

  
  
1. Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 23. 9. 2015 
  
Prisotni so potrdili točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik predhodne seje IO SVIZ/IJS. Ostali 
člani, ki se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po e-pošti. 
  
  
2. Poročilo srečanja z glavnim tajnikom SVIZ 
  
a)            J. Pungerčar je poročal, da potekajo vsakoletna jesenska srečanja sindikalnih zaupnikov po vseh 
območnih odborih SVIZ-a širom Slovenije.  OO SVIZ Ljubljane in okolice je srečanje z glavnim tajnikom, B. 
Štrukljem,  in strokovno službo SVIZ organiziral 7. 10 2015 v Domu Španskih borcev. Srečanja so se udeležili 
J. Pungerčar, I. Zajc in M. Štraus. Glavni tajnik B. Štrukelj je podrobno opisal potek pogajanj  med Vlado RS 
in Konfederacijo sindikatov javnega sektorja (KSJS), kamor sodi tudi SVIZ. Vlada na pogajanjih ne upošteva 
veljavnega dogovora, sklenjenega ob koncu leta 2014, ampak si želi v preteklosti sprejete ukrepe 
varčevanja podaljšati tudi v leti 2016 in 2017. Predlogi, ki jih je vlada predstavila, so za sindikate 
nesprejemljivi, saj menijo, da so javni uslužbenci v vseh teh letih nosili že velik delež varčevalnega 
bremena. Glavni tajnik SVIZ je obljubil, da bodo članom sindikata poslali podrobno poročilo o poteku 
pogajanj oziroma pogajalskih izhodiščih obeh strani, da bodo seznanjeni, kaj želimo pridobiti v letih 2016 
in 2017 v primerjavi z letošnjim letom, t. j. dosedanjim varčevanjem. Izid pogajanj je težko napovedati, saj 
vlada vsakokrat, ko se sestane s KSJS, zaostri pogajalske pogoje in izhodišča. V primeru, da do skupnega 
dogovora ne bi prišlo, lahko pričakujemo ostra protestiranja proti nesprejemljivim podaljševanjem 
varčevanja, v skrajnem primeru tudi odpoved kolektivne pogodbe z vladne strani. 

Sindikalni zaupniki so na srečanju poleg tekočih problemov izrazili zaskrbljenost in nestrinjanje 
zaradi možnih podaljševanj varčevanja, saj vse breme slovenske krize nosijo zaposleni. Želimo si, da bi se 
vlada in sindikati v pogajanjih zbližali. 

  
b)            J. Pungerčar je poročal, da se bo 22. oktobra 2015 sestal GO SVIZ Slovenije. Pregledali bodo 
finančno poslovanje in realizacijo predhodnih sklepov, večino časa pa bo seja posvečena pogajanjih med 
vlado in sindikati ter plačni politiki vlade v naslednjih dveh letih. 
  
c)            Sekretarka Instituta K. Novak nam je posredovala podatke o zaposlitvi delavcev, ki imajo 
znanstvene in strokovno-raziskovalne nazive, kot smo želeli na zadnji seji. Podatki zajemajo obdobje enega 
leta, in sicer stanje na dan 30. 9. 2014 in stanje na dan 30 9. 2015. Z razočaranjem ugotavljamo, da so 



predvsem asistenti z doktoratom še vedno večinsko zaposleni za določen čas in da se razmerje med 
zaposlenimi za določen in nedoločen čas v enem letu ni kaj dosti spremenilo. 
  
Sklep 1:  Direktorja bomo zaprosili za obrazložitev, zakaj je še vedno velik delež delavcev z znanstvenimi 
in strokovno-raziskovalnimi zaposlenih za določen čas, saj zakon podpira zaposlitve za nedoločen čas. 
  
d)            J. Pungerčar je poročal, da je prejel pismo, ki ga je KOSRIS naslovil na SVIZ, da ga le-ta podpre na 
MIZŠ pri predlogu odprtja dodatnih delovnih mest v plačni podskupini H2 (strokovni sodelavci), kar bi 
omogočalo dvig konkurenčnosti raziskovalne dejavnosti. Menijo namreč, da je nabor delovnih mest 
znotraj KPRD skromen in ovrednotenje delovnih mest ne ustreza dejanski zahtevnosti dela. Z dodatnimi 
delovnimi mesti bi se lahko dvignile plače strokovnim sodelavcem. 
  
Sklep 2: Vsekakor podpiramo boljše plače zaposlenih, vendar je potrebno paziti na usklajenost med 
posameznimi skupinami in podskupinami znotraj javnega sektorja. 
  
  
 3. Predlog dopolnitve Pravilnika o pogojih in postopku za izvolitve 
  
J. Pungerčar in G. Kramberger sta predlagala, da ustreznim službam IJS pošljemo predlog za dopolnitev 
»Pravilnika o pogojih in postopku za izvolitve v znanstvene nazive« na IJS, o čemer smo že razpravljali v 
preteklosti. V 11. ali 16. točki omenjenega pravilnika bi dodali odstavek: »Redna izvolitev v ustrezni naziv 
prične veljati najkasneje 6 mesecev po oddani vlogi, vendar ne pred potekom veljavnosti prejšnjega 
naziva«. 

  
Sklep 3: Strinjamo se s predlogom dopolnitve »Pravilnika o pogojih in postopku za izvolitve v znanstvene 
nazive«. Predlog bomo vodstvu poslali predvidoma naslednji teden. 
  
  
4. Ostale tekoče zadeve 
  
Na seji 23. 9. 2015 smo se dogovorili, da bomo na GO SVIZ Slovenije naslovili vprašanje, kaj so ukrenili v 
zvezi s pismom, ki smo jim ga poslali v mesecu juniju 2015, v katerem smo predlagali vložitev pobude za 
Presojo Ustavnega sodišča o mnenju Računskega sodišča o ukinitvi vplačevanja v II. pokojninski steber s 
strani delodajalca. Odgovor, ki smo ga prejeli glasi od strokovnega sodelavca GO SVIZ za pravne zadeve, 
Jerneja Zupančiča, univ. dipl. pravnika, glasi: 
  
Izvršilni odbor SVIZ Slovenije je na svoji 10. seji, 16. junija 2015, soglasno sprejel sledeči sklep št. 107: »IO 
SVIZ soglaša s predlogom SVIZ IJS o sprožitvi postopka za oceno ustavnosti položaja javnih uslužbencev, 
povezanega z možnostjo oblikovanja dodatnega kolektivnega pokojninskega zavarovanja«. Glavni odbor 
je naročilo za sestavo in vložitev zahteve za presojo ustavnosti podal Odvetniški družbi Ferfolja, Ljubič, 
Bauk, o. p., d. o. o. Po informacijah, pridobljenih konec septembra, je zahteva trenutno v izdelavi. 
  
Usodo vloge pobude za Presojo Ustavnega sodišča bomo zasledovali tudi v prihodnjih mesecih. 
  
  
5. Razno 
  



a)         Pričenjamo s pripravami na božično-novoletno obdarovanje otrok, od drugega do sedmega leta, 
vseh naših zaposlenih delavcev na IJS. Obdarovanje bo letos potekalo v soboto, 12. 12. 2015, s pričetkom 
ob 10.00 v Peterlinovem paviljonu. Dogodek bo potekal podobno kot vsa leta doslej, starši bodo lahko 
izbirali med bonom in izbranim darilom. Letošnje leto bo razveseljeval otroke čarovnik Toni, ki bo s sabo 
pripeljal Božička – ta bo otrokom razdelil darila. V letošnjem letu bomo obdarili 230 otrok naših 
zaposlenih.    
  
b)             Na veliko zadovoljstvo udeležencev in vseh nas potuje druga skupina naših članov v soboto, 24. 10. 
2015, na 3-dnevni izlet v Sarajevo in Mostar. 
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.20. 
  
Sejo je vodila Ingrid Falnoga.                                                                    Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 27. 10. 2015 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 

- predsedniku ZS IJS                                      
- članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
- direktorju IJS 

 


